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Liberale visie, lokaal gezicht.

“Ik geniet 
ervan me 
in te zetten 
voor onze 
dorpen”

Lijsttrekker Jordy Drieman:

04
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Jordy woont met zijn vriendin Cindy, 

haar tienerdochters Britt, Maud en 

Tess en hun pasgeboren zoontje Len 

in hun compleet gerenoveerde huis 

in Budel. Sinds 2014 is hij raadslid 

namens VVD Cranendonck, maar 

de vier jaar ervoor liep hij achter de 

schermen al mee met de VVD-fractie 

en leerde hij het politieke werk ken-

nen. Veel inwoners van Cranendonck 

kennen Jordy vanuit de politiek, maar 

hij is ook verzekeringsadviseur bij van 

Hunsel & Govers, trainer bij sv Budel, 

begeleider bij de Europese Jeugsport-

dagen, organisator van de dorpsquiz 

‘Wejje gee ’t’, en actief bij de Budelse 

zaalvoetbal competitie. We stellen 

Jordy een aantal prikkelende vragen.

Laten we beginnen met de 
meest logische vraag: ben jij 
ooit thuis?
Jawel hoor! Je zou het misschien 

niet zeggen, maar ik ben een echte 

huismus. Wellicht ook omdat ik door-

deweeks genoeg op pad ben, vind ik 

het heerlijk om op vrije avonden en in 

het weekend thuis te zijn. Verder werk 

ik natuurlijk dicht bij huis, waardoor ik 

vrijwel elke avond met mijn gezin aan 

de eettafel zit. Dit vind ik belangrijke 

momenten om even te vragen hoe 

de dag van Cindy en de kinderen 

was. Maar omdat ik niet zo goed kan 

stilzitten en ook niet het geduld heb 

voor een serie of films, ben ik graag 

bezig.

Opnieuw is Jordy Drieman (31, Budel) gekozen tot de lijsttrekker van de  

VVD in Cranendonck. Er zijn maar weinig mensen in Cranendonck die hem niet 

 kennen. De helft van zijn leven zet deze energieke Bulander zich al in voor  

de maatschappij. Jordy was vijftien toen hij voor het eerst jeugdtrainer werd 

bij sv Budel. Dat was het begin van een hobby die uitgegroeid is tot zijn rol als 

boegbeeld van de lokale VVD. “Ik kan niet zo goed stilzitten, al zou het soms 

wel fijn zijn om niet alles te willen oppakken en op te willen lossen.” 

Vier vragen aan  
Jordy Drieman“Ik geniet 

ervan me 
in te zetten 
voor onze 
dorpen”

Waarom heb je gekozen voor 
de VVD?
Van jongs af aan was ik al maatschap-

pelijk betrokken. Het trainen van een 

voetbalteam en het helpen bij het 

jeugdkamp bij de voetbalclub, daar 

haalde ik veel voldoening uit. Hoe 

vermoeiend het soms ook was, de blije 

gezichten om me heen zorgden voor 

een voldaan gevoel en daar kreeg 

ik weer nieuwe energie van. Op de 

middelbare school ging ik nadenken 

over de politiek. Ik vind het belangrijk 

dat iedereen gelijke kansen krijgt, dat 

hard werken beloond wordt en als dat 

niet lukt, om wat voor reden dan ook, 

we een mooi vangnet hebben vanuit 

de overheid om mensen te ondersteu-

nen en er bovenop te helpen. Toen ik 

19 was besloot ik lid te worden van de 

VVD en in 2010 sloot ik me aan bij de 

lokale VVD-fractie.

Wat vind je lastig aan het 
werk als raadslid?
Het duurt soms lang voordat je iets 

voor elkaar hebt gekregen en ondanks 

dat je het beste voor hebt met de 

gemeente, zijn er altijd mensen die 

het niet met je eens zijn. Sommige 

mails zijn ook echt onplezierig. Maar 

als je je nek uitsteekt, dan moet 

je daar mee om leren gaan. In het 

begin kon ik me daar erg boos over 

maken en voelde ik de behoefte 

om mezelf te verdedigen. Daar ben 

ik inmiddels mee gestopt. Online 

wordt er van alles geschreven en 

geroepen, maar soms ontbreekt het 

de schrijver aan informatie over 

het dossier, gemaakte afspraken of 

wetgeving. Neem als voorbeeld het 

beleid van huur woningen. Het liefst 

zou ik elke  huurwoning toewijzen 

aan een inwoner van Cranendonck. 

Dat kan simpelweg niet, hoe graag je 

dat ook wilt. Maar om dat onder elke 

Facebook-post te plaatsen… Ik werk 

liever aan een oplossing, zodat we in 

de toekomst wél kunnen zorgen dat 

huurwoningen zoveel mogelijk naar 

eigen inwoners gaan. 

Waarom wil je door als  
fractievoorzitter?
Ik geniet er elke dag van om me 

in te zetten voor onze dorpen. De 

afgelopen vier jaar hebben we hele 

goede dingen voor elkaar gekregen 

als lokale VVD, maar we zijn nog niet 

klaar. Daarnaast hebben we achter de 

schermen verder gebouwd aan onze 

partij. Dat heeft geresulteerd in deze 

prachtige lijst waar ik trotse lijsttrek-

ker van ben. Ik heb er vertrouwen in 

dat de kiezer ons daarvoor beloond. 

Hoe dan ook we gaan met dit team 

verder bouwen aan een lokale VVD 

die zich vol overtuiging inzet voor 

Cranendonck en zijn zes dorpen!   •



In de afgelopen periode hebben we als VVD Cranendonck in 
ieder geval gezorgd dat we de ruimte hebben om grond 

aan te kopen indien dit noodzakelijk is. We hebben 
verschillende moties en amendementen ingediend 

en aangenomen om aan de slag te gaan met een 
uitbreidingslocatie (lees: nieuwe wijk) in plaats 

van enkel de focus te hebben op inbreidings
locaties (lees: enkele woningen in het 
bestaande straatbeeld). 

 Starters en doorstroming 
Voor starters is het extra moeilijk om een 
huis te kopen. Wij willen daarom vooral 
voor jongeren snel meer woningen 
realiseren. Daarnaast willen we dat er 
woningen vrijkomen voor een betere 
doorstroming. Vooral ouderen willen en 
kunnen vaak langer zelfstandig wonen. 
Wanneer er meer seniorenwoningen 
komen is de doorstroom van families met 

kinderen naar eengezinswoningen ook 
beter en sneller te realiseren.

WONEN
Het wordt zo langzamerhand in Cranendonck ondoenlijk 
om een geschikt en betaalbaar huis te vinden. Daar heeft 
VVD Cranendonck een duidelijke oplossing voor: 

 bouwen, bouwen, bouwen. Daar ligt de prioriteit!
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Bouwen, 
bouwen, 
bouwen!



“Voor starters is het 
extra moeilijk om een 

huis te kopen. Wij  
willen daarom vooral 

voor jongeren snel meer 
woningen realiseren.”
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 Bouwen, bouwen, bouwen

 We bouwen voor  jongeren 
en senioren teneinde 
doorstroming  
te b evorderen

 We geven eigen  
 inwoners voorrang om  
in  Cranendonck te  
kunnen blijven wonen

 We vertalen de  landelijke 
plannen naar lokaal 
 initiatief

 ACTIE
PUNTEN:

Met de focus op jongeren en senioren willen we 
bewerkstelligen dat hiermee beweging komt in de 
andere woonsegmenten en dat iedere Cranendoncker 
zijn (koop-)woning vindt in de dorpen van onze 
gemeente.

 Anders bouwen
De lokale VVD bevordert graag meer verschillende 
 vormen van woningrealisatie en bewoning in onze 
gemeente. Denk hierbij aan initiatieven als een 
Collectief Particulier Opdrachtgeverschap (CPO) 
 een  constructie die ervoor zorgt dat toekomstige 
bewoners meer invloed hebben op de ontwikkeling 
van de eigen woning. Maar ook cohousing, coliving 
en kangoeroewoningen. We zien dit als een mogelijk
heid om  doorstroming en stedelijke vernieuwing te 
 bevorderen. En het levert ook gewoon meer woon
ruimte op en dat hebben we zo hard nodig.

 Huren
Voor wie liever een huis huurt moeten er ook meer 
opties komen. Dat kan binnen de particuliere en soci
ale woningsector. Wat ons betreft zijn sociale huur
woningen er alleen voor de mensen die ze echt nodig 
hebben. Tevens zetten we ons in om in ieder geval 
een deel van onze sociale huurwoningen te behouden 
voor onze eigen inwoners of mensen die sociaal of 
economisch gebonden zijn aan onze gemeente. Vooral 
voor onze ouderen vinden we het belangrijk dat ze 
kunnen wonen in hun vertrouwde omgeving in de 
buurt van hun kinderen en kleinkinderen. 

 Landelijk beleid
Het onderwerp ‘Wonen’ is een beleidsterrein waar we 
lokaal afhankelijk zijn van landelijk beleid. De nieuwe 
regering maakt een speerpunt van het realiseren van 
meer woningen in heel Nederland. Als lokale VVD 
volgen we deze ontwikkelingen. En waar zich de kans 
voordoet om landelijke plannen direct te vertalen naar 
lokaal initiatief pakken wij dit direct op, zoals we dat 
ook de afgelopen jaren hebben gedaan. •
 



AZC
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 Veilige haven voor iedereen
Wij vinden dat voor iedereen die in het thuisland geen veilige haven 
meer heeft er een veilige plek moet zijn. Humanitaire ondersteuning 
en het geven van asiel is dan ook een verantwoordelijkheid die wij niet 
uit de weg zijn gegaan. Maar dat betekent niet dat de Cranendonckers 
hiervoor elke prijs moeten betalen.

Bijna iedere week zijn er incidenten in  Cranendonck  
die direct verbonden zijn aan de aanwezigheid van  
het AZC binnen onze gemeente. Verbale en  
non-verbale  intimidatie, winkel- en fietsdiefstallen, 
gewelds incidenten en steekpartijen. De situatie is 
 verslechterd, ondanks alle maatregelen. Het geduld  
is op, de lokale VVD wil dat het AZC sluit.



“We willen dat het AZC 
eerder gesloten wordt 

dan 1 juli 2024.”

 Wij houden vast 
aan ons stand
punt om NIET in 
te stemmen met 
de bestemmings
planwijziging

 We zetten alles op 
alles om het AZC 
eerder dan 1 juli 
2024 te sluiten

 ACTIE-
PUNTEN:
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 We zijn de overlast en de  onveiligheid zat!
De afgelopen jaren is het straatbeeld door de instroom van asiel
zoekers v eranderd. De toestroom van ‘veilige landers’, de groep die 
geen uitzicht heeft op een verblijf in Nederland, is zorgwekkend en 
de grote aantallen zorgen er voor dat ons asielsysteem overvraagd 
wordt.

Asielzoekers verblijven steeds langer in het AZC Cranendonck, 
mensen zonder uitzicht op asiel (‘veilige landers’) dus ook. Er 
 ontstaat verveling, irritatie, ruzie en geweld. Zowel op het AZC als 
in de kernen van Maarheeze en Budel neemt de overlast toe. Er is 
een toename van criminaliteit en geweld tegen inwoners, maar ook 
tegen handhavers in bus en trein. VVD Cranendonck is dit zat!

Binnen de poorten van het AZC zijn er steeds vaker  incidenten: 
ruzie, geweld, steekpartijen. Het COA krijgt het niet onder  controle. 
Hierdoor moet de politie assisteren en ingrijpen. Dit vergt zoveel 
veel politiecapaciteit dat de politie zich niet kan bezighouden met 
andere incidenten in Cranendonck. Vanuit Den Haag komt er geen 
oplossing voor onze problemen.

Ondertussen wordt binnen onze gemeente vanuit openbare orde 
en veiligheid alles op alles gezet om een rustige, veilige woon en 
leefomgeving te realiseren. In de praktijk blijken deze inspanningen 
gewoon niet voldoende te helpen. De gemeenteraad en het College 
van B&W hebben te weinig grip en invloed op deze situatie en de 
bevoegdheden van de burgemeester reiken niet ver genoeg.

 Waar staan we nu?
Op dit moment is het via een tijdelijke vergunning mogelijk om tot 
1 juli 2024 het AZC te huisvesten. Daarna moet het bestemmings
plan definitief aangepast zijn anders is er geen AZC meer mogelijk.

Dat bleek uit antwoorden op vragen die wij in januari 2021 hebben 
gesteld. Wij hebben daarop aangegeven dat wij niet instemmen met 
een wijziging van het bestemmingsplan om de toekomstige huisves
ting van dit AZC op het NassauDietz terrein voort te zetten. Dit 
standpunt zal VVD Cranendonck niet  wijzigen.

 Waar zetten we op in?
VVD Cranendonck wil dat het AZC eerder gesloten wordt dan  
op 1 juli 2024. We zetten daarom alles op alles om dit voor  
elkaar te krijgen. •
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Wij willen de 
komende vier 
jaar samen met 
onze inwoners 
kijken naar wat 
nodig en 
belangrijk is.  
De volgende 
zaken verdienen 
wat ons betreft 
de aandacht in 
Maarheeze.

 De Smeltkroes
Voor de exploitatie van de Smeltkroes is er op dit moment sprake 
van een tijdelijke beheersituatie. Het dorp denkt op dit moment 
na over zijn toekomst en de Smeltkroes is hierbij een speerpunt. 
De Smeltkroes heeft een centrale functie voor het dorp. We 
gaan ervan uit dat er in komende periode een nieuw toekomst
pers pectief komt in samenhang met andere gemeenschaps
voorzieningen. De inwoners hebben zich hiertoe verenigd in  
de werkgroep Mooi Mares. Het nieuwe perspectief wordt  
wat betreft VVD Cranendonck gesteund en versterkt met  
de daarvoor benodigde middelen. 

MAARHEEZE
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 De Neerlanden II en nieuwe 
bouwlocatie
De woningbouw in Maarheeze heeft onze aandacht. 
We zijn blij dat er een aantal nieuwe huizen  bijkomt. 
Maar met deze huizen alleen heeft Maarheeze nog 
altijd niet voldoende woningen om aan de behoeftes 
te kunnen voldoen. We gaan inzetten op nieuwe 
bouwlocaties voor Maarheeze.

 Sportpark 
Op het sportpark in Maarheeze werken de 
 tennisclub, de hockeyclub en de voetbalclub samen. 
We ondersteunen deze clubs en we hopen dat de 
samenwerking hun meerwaarde bewijst voor de 
clubs en het dorp. VVD Cranendonck wil met 
een nieuwe koers op sport deze ontwikkeling 
ondersteunen.

“Maarheeze heeft 
recht op rust. 

Geen AZC meer in 
onze gemeente.”

 Stationsstraat
De Stationsstraat in Maarheeze is opgeknapt en 
we zijn trots op het resultaat. Als je Maarheeze 
binnen komt rijden, straalt het veel meer uit. Ook 
de  bedrijvigheid in de oude Rabobank draagt hier 
positief aan bij. Toch zijn er meer mogelijkheden om 
de uitstraling van dit gebied te versterken, zoals een 
betere verbinding van de Smits van Oyenlaan met 
het totale gebied.

 AZC
Het asielzoekerscentrum houdt Maarheeze bezig. 
Er is sprake van overlast op straat, en van fietsen 
en winkeldiefstal. Meer dan andere dorpen heeft 
Maarheeze hier last van, Maarheeze heeft recht op 
rust. Daarom kiest VVD Cranendonck ervoor om 
geen AZC meer te hebben in onze gemeente. Bij 
het thema AZC (pagina 08) komt dit onderwerp 
uitgebreid aan de orde.

 Bereikbaarheid en sluipverkeer
De afgelopen jaren is fors ingezet op het beperken 
van het sluipverkeer door de kernen van Maarheeze. 
Het is door corona wat rustiger geworden op de 
weg. Nu het verkeer weer toeneemt, moeten we 
erop toezien dat de maatregelen, die effectief zijn, dat 
ook blijven. We zullen als lokale VVD de vinger aan 
de pols houden en de ontwikkelingen volgen. Verder 
willen we dat het station in Maarheeze uitgebreid 
gaat worden. Er is behoefte aan meer parkeerplaatsen 
voor zowel auto’s alsook voor de (brom)fietsen.  •
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Om ervoor te zorgen dat het onderwijs, de lokale arbeids-
markt en de ondernemersbehoeften voor arbeidskrachten 
in Cranendonck op elkaar aansluiten is samenwerking 
nodig tussen ondernemers, de verschillende onderwijs-
instellingen en de gemeente. Ook moeten ondernemers 
de ruimte krijgen om te ondernemen.

 BRAVO!-college 
VVD Cranendonck is altijd 
een pleitbezorger geweest van 
het behoud van het BRAVO! 
college. Inmiddels staat er een 
gezonde school met een nog 
gezonder toekomstperspectief. 
Daar zijn we trots op! Binnen 
deze school is een speciaal project 
gestart met de naam BIVAK, 
iets waar wij jarenlang aandacht 
voor hebben gevraagd. De komst 
van BIVAK heeft dit alleen maar 
versterkt. Het biedt ondernemers 
in Cranendonck de mogelijkheid 
om technisch geschoold personeel 
in samenwerking met het college 

op te leiden. De gemeente zorgt 
(mede) voor huisvesting. De 
komende jaren ondersteunt VVD 
Cranendonck waar nodig de 
aansluiting van vraag en aanbod 
tussen wat werkgevers zoeken en 
wat het onderwijsprogramma kan 
bieden.

 Onderwijs en 
gemeenschap 
Wij vinden het belangrijk dat 
basisonderwijs en voor en 
naschoolse opvang dichtbij huis 
beschikbaar zijn. Maar uiteindelijk 
kan kwalitatief goed onderwijs 
met de juiste voorzieningen alleen 

gerealiseerd worden en behouden 
blijven als ouders en hun omge
ving het belang van samenwerken 
inzien zodat Cranendonckers 
‘hun’ scholen en voorzieningen 
optimaal blijven gebruiken en 
benutten. De school zorgt voor 
goed onderwijs, de gemeente voor 
de huisvesting en de inwoners dat 
hun kinderen naar de school in de 
buurt gaan: een gezamenlijke taak. 
Alleen samen versterken we elkaar 
en worden de voorzieningen voor 
de toekomst behouden.

ONDERWIJS 
EN ECONOMIE

12
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 ACTIE
PUNTEN:

 We blijven werken 
aan de aansluiting 
van onderwijs op 
het bedrijfsleven

 We verminderen 
de ondernemers-
lasten en  verlagen 
de  regeldruk

 We creëren ruimte 
voor nieuwe 
 bedrijventerreinen

ONDERWIJS EN ECONOMIE

“Er moeten zo min  
mogelijk regels zijn, want 

die staan ondernemers 
alleen maar in de weg.”  

 Ondernemers 
Van een gezonde lokale economie 
profiteren alle Cranendonckers: 
Het zorgt voor banen, voor 
vitaliteit en groeimogelijkheden 
op de bedrijventerreinen en 
onze dorpscentra. Het zijn onze 
inwoners en de ondernemers die 
de Cranendonckse economie 
laten bloeien. Daarom krijgen zij 
van ons de ruimte. Er moeten zo 
min mogelijk regels zijn, want die 
staan ondernemers alleen maar 
in de weg. Wij willen lage lokale 
ondernemerslasten. Ondernemers 
en bedrijven moeten binnen de 
gemeente een luisterend oor en 
een partner vinden. De gemeente 
kan nog beter aansluiten bij het 
tempo wat het bedrijfsleven 
vraagt. Dat ziet de lokale VVD als 
een opdracht voor het gemeen

telijke bestuur. Ondernemen is 
aanpakken en innoveren is ruimte 
geven. De gemeente kan van 
grote invloed zijn op het behalen 
van succes op dit gebied. Dat 
willen we de komende periode 
verbeteren en versterken.

 Bedrijventerreinen
De bedrijventerreinen in 
Cranendonck zijn volgebouwd en 
dat lijkt goed nieuws voor onze
economie en de arbeidsplaatsen. 
Er is echter geen ruimte meer 
om uit te breiden. Dat betekent 
stilstand in de ontwikkeling van 
bedrijven en ondernemingen. 
En die stilstand ondermijnt de 
 concurrentiepositie. De lokale 
VVD wil ruimte voor toe
komstige bedrijventerreinen. •
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BUDEL
Wij willen de komende vier jaar samen met onze 
inwoners kijken naar wat nodig en belangrijk is.  
De volgende zaken verdienen wat ons betreft de 
 aandacht in Budel. 

14

 Boudriepark 
Het Boudriepark in Budel moet weer een 
bloeiend park voor jong en oud worden. Na 
het weghalen van het jeugdhonk, waar we als 
lokale VVD erg blij mee zijn, is het park toe aan 
een opfrisbeurt. In de komende periode willen 
we samen met omwonenden nadenken over de 
toekomst van het park. Willen we hierin investe
ren? Wat te doen met de geasfalteerde plek naast 
het park? Vragen waar we samen met de inwoners 
antwoorden op willen geven. 

 Sportvoorzieningen 
De afgelopen periode is er hard gewerkt om te 
komen tot een nieuwe sportvisie, voor een aantal 
verenigingen die niet op de nieuwe visie konden 
wachten zijn dringende knelpunten tussentijds 
opgelost. Sport is belangrijk, wij geven daarom 
aandacht aan de steeds groter wordende groep 
sporters zonder sportclub. In de afgelopen  periode 
zijn er initiatieven van inwoners ingebracht, 
onder andere voor een vernieuwd skatepark 
en een Calisthenics park. Samen met inwoners 
willen we de sportvoorzieningen in Budel verder 
verbeteren.



1515

 Vitaal 
centrum
De bestemmings
plannen van het 
nieuwe centrum zijn 
goedgekeurd door 
de gemeenteraad. De 
vernieuwing van de 
oude Rabobank en 
de verplaatsing van de 
Jumbo zijn goedge
keurd. Enkele plannen 
komen nog niet van 
de grond omdat ze 
nog bij de Raad van 
State liggen. Gelukkig 
staan er maar weinig 
panden leeg, maar de 
leegstand die er is pakken we aan  
in overleg met de eigenaren.

 Woningbouw 
Er wordt nog altijd te weinig gebouwd, er zal een 
compleet nieuwe wijk gebouwd moeten worden om 
ervoor te zorgen dat onze inwoners in Budel kunnen 
blijven wonen.
De plannen moeten de komende vier jaar zicht 
geven op een nieuwe wijk met woningen voor 
starters, maar ook voor doorstromers, sociale huur en 
vrije huur. Dit zorgt ervoor dat iedereen die in Budel 
wil blijven wonen dit in de toekomst ook kan!

 Wijkniveau in plaats van dorpsniveau 
Budel is te groot voor een dorpsraad. Door de 
invoering van burgerparticipatie is dit ook niet meer 
noodzakelijk. We kijken daarom op wijkniveau naar 
de wensen en behoeftes. We vinden het belangrijk 
dat de gemeente het gesprek aangaat met de inwo
ners van Budel, wij willen ze informeren en helpen 

om hun goede ideeën 
en initiatieven naar 
voren te kunnen 
brengen.

 Randweg 
Zuid
De gemeenteraad 
heeft besloten dat de 
Randweg Zuid er 
niet komt. Dit ten 
spijt van de inwoners 
van de zuidkant van 
Budel. Het is tijd om 
hier opnieuw naar te 
kijken. Wij hebben 
al eerder voorgesteld 
dat het doorgaand 

vrachtverkeer via de Randweg Oost naar de haven 
in BudelDorplein moet rijden. Via deze route kan 
België op een snelle manier worden bereikt. Ook 
de gemeente Weert is op zoek naar een duurzame 
oplossing voor de afwikkeling van hun verkeer op 
het industrie terrein. De aangrenzende Belgische 
gemeenten staan open voor een oplossing voor het 
vrachtverkeer. Wij plaatsen dit probleem hoger op 
de prioriteitenlijst van de gemeentelijke agenda en 
zetten in op een oplossing.

 AZC
Het asielzoekerscentrum houdt Budel bezig. Er is 
sprake van overlast op straat, fietsen en winkel
diefstal. We zien dat we niet langer aan het stuur 
zitten rondom de ontwikkelingen en dat moet 
veranderen. Daarom kiest VVD Cranendonck  
ervoor om geen AZC meer te hebben in onze 
gemeente. Bij het thema AZC (pagina 08) komt  
dit onderwerp  uitgebreid aan de orde.  •

“Onze plannen gaan 
ervoor zorgen dat  
er zicht komt op  
een nieuwe wijk 

met woningen  
voor  starters,  
doorstromers, 

 sociale huur en  
vrije huur.”
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Plek op de lijst:  2

Beroep: Kwaliteitsadviseur 

Woonplaats: Budel

Eigenschappen: Vlotte babbel, goede schrijver, benaderbaar voor iedereen

Guilty pleasure: Stiekem genieten van de muziek van boybands als  

Backstreet Boys, *NSYNC en Westlife

Expertises:  Woningbouw en ruimtelijke ordening

 
 Duurzaamheid en energietransitie

 
 Gemeentelijke samenwerking

 
 Sport- en verenigingsleven

 
 Projectleiding digitale systemen

 
 Schrijven van beleidsplannen   

“Een bruisende gemeente, daar ga ik voor!”

 Willem Swinkels

: In mijn omgeving zie ik veel mensen die proberen een plek te vinden in onze 

gemeente. Dit moet mogelijk zijn. Daarom moeten we huizen bouwen voor jong 

en oud. Maar dit is niet het enige. Leefbaarheid betekent ook dat het sport- en 

 verenigingsleven bloeit en dat Cranendonck voorbereid is op een duurzame 

 toekomst. Voor een bruisend Cranendonck!”

Plek op de lijst:  6

Beroep: Aspirant Officier der Infanterie 

Studie: Rechtsgeleerdheid 

Woonplaats: Budel

Eigenschappen: Kritisch, positief blijven, sterk rechtvaardigheidsgevoel

Guilty pleasure: Groot fan van André Rieu, minimaal één keer per jaar  

alle Harry Potter films bekijken

Expertises:  Strafrecht

  Bestuursrecht

  Analytisch denken

  Leiderschap

  Coaching 

  Knopen doorhakken

“Niemand heeft de perfecte oplossing, maar als 
niemand wat doet, gebeurt er ook niks.”

 Rein Hogenboom

 Zelf ervaar ik de enorme uitdaging voor jonge Cranendonckers om in een van onze 

mooie kernen een geschikte koopwoning te vinden. Ik vind dat hier een van de grootste 

speerpunten ligt voor de komende raadsperiode. De mogelijkheden liggen er, het is nu 

aan de politiek om die op te pakken.
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van Cranendonck. Dat gaat vaak over tientallen 
migranten tegelijk (die we trouwens graag ont
vangen). Voor een dorp als Gastel zijn dit grote 
aantallen. Daarom waakt VVD Cranendonck ervoor 
dat het huisvesten van arbeidsmigranten past bij het 
karakter van Gastel.  •

Wij willen de komende vier jaar samen met onze inwoners 
 kijken naar wat nodig en belangrijk is. De volgende zaken 
verdienen wat ons betreft de aandacht in Gastel. 

GASTEL

 Toekomst Gastel
De afgelopen periode zijn inwoners uit Gastel 
gestart met een werkgroep. Ze hebben de inwoners 
gevraagd hoe Gastel er in de toekomst uit moet zien. 
Ondanks dat Gastel het kleinste dorp is, is het wel 
een dorp met veel verantwoordelijkheidsgevoel. 
Gastelnaren willen samen bepalen hoe hun dorp er 
uit ziet. We zijn enorm blij met deze initiatieven. 
We zouden op deze pagina van alles kunnen  roepen 
wat wij belangrijk vinden voor Gastel. Maar het 
belangrijkste is dat inwoners zelf ontwikkelingen 
oppakken die zij belangrijk vinden. Dat doen ze, 
en dat is mooi te constateren. Wij werken als lokale 
VVD graag met het dorp verder aan de toekomst  
van Gastel. 

 Gemeenschapshuis
Het gemeenschapshuis is een dossier dat al enkele 
jaren speelt in Gastel. Uit het onderzoek van 
‘Toekomst Gastel’ is duidelijk geworden wat de 
inwoners willen met betrekking tot het gemeen
schapshuis. Wij zijn altijd van mening geweest dat 
het vinden van de juiste plaats voor een gemeen
schapshuis in het hart van het dorp gevonden moet 
worden. 
We hopen in de komende vier jaar samen met  
Gastel te komen tot de beste oplossing. 

 Arbeidsmigranten
Gastel is het kleinste dorp van Cranendonck. 
Van  wege haar ligging en de bedrijvigheid is 
Cranendonck ook aantrekkelijk voor het huisvesten 

”Als samenwerking 
tussen inwoners en 
gemeente het doel is, 

moet ook de gemeente 
 bereikbaar en 

 toegankelijk zijn.”  
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VVD Cranendonck vindt dat inwoners beter 
geïnformeerd moeten worden over wat ze 
van de gemeente kunnen verwachten op 
het gebied van burgerparticipatie. Ook zien 
wij en vinden wij dat niet ieder onderwerp, 
iedere vraag of ieder initiatief geschikt is voor 
 (vergaande) burgerparticipatie.

BURGER-
PARTICIPATIE

Onze gemeente heeft de afgelopen jaren veel aandacht 
besteed aan burgerparticipatie. In de verschillende 
 dorpen zijn inwoners actief aan het meedenken over  
hun toekomst. Er gaat veel goed, veel kan nog beter.

18

 Handvatten en begrip
We willen inwoners handvatten aanreiken 
waarmee ze een goede start kunnen maken 
met participeren. Daarbij hoort ook een 
gezond realisme als het gaat om investeringen 
in tijd en geld. Dat is een opgave voor de 
politiek, de gemeente en inwoners. Als dit 
niet gebeurt zal energie en enthousiasme 
omslaan in frustratie en weerstand. Dat wil de 
lokale VVD voorkomen.
Het samenwerken met onze inwoners en 
daarmee open staan voor burgerinitiatieven is 
voor VVD Cranendonck belangrijk, maar de 
gemeente heeft ook enkele formele verant
woordelijkheden die tegelijkertijd ingevuld 
moeten worden. Ook daarvoor moet begrip 
zijn van inwoners. 
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 We informeren inwoners 
over wat men kan en mag 
 verwachten van burger-
participatie

 We geven inwoners 
 handvatten waarmee ze 
een goede start maken 
met burgerparticipatie.

 We passen gemeentelijke 
regels en werkwijzen aan 
om goed samen te werken 
met inwoners

 We creëren een bereikbare 
en dienstbare gemeen-
telijke organisatie van  
en voor onze inwoners

 ACTIE
PUNTEN:

Om de juiste balans te vinden passen we bepaalde regels 
en werkwijzen aan, zodat de gemeentelijke organisatie de 
mogelijkheden en middelen krijgt die noodzakelijk zijn om 
goed samen te werken met inwoners. 

 Hoe ziet VVD Cranendonck het concreet?
Een voorbeeld: de straat is eigendom van de gemeente, 
maar er wonen ook mensen in die straat. De gemeente legt 
vast welke functie de straat heeft en realiseert de straat vol
gens wet en regelgeving. Indien omwonenden dat willen, 
 kunnen zij samen binnen bepaalde parameters de inrichting 
en aankleding bepalen (zoals bankjes, bomen, uitstraling, 
etcetera). Zo ontstaat er verbinding met en eigenaarschap 
van de bewoners in de straat samen met de gemeente. Het 
voorbeeld is eenvoudig, maar burgerparticipatie moet ook 
eenvoudig zijn. Als we samen op deze wijze met burger
participatie omgaan, zetten we een belangrijke stap:  
gemeente en  inwoners handinhand. 

 Een gemeente is er voor inwoners
Wat zeker ook moet verbeteren, is de bereikbaarheid en 
dienstbaarheid van de gemeentelijke organisatie. Er zijn veel 
signalen van inwoners en ondernemers dat de gemeente niet 
of te laat reageert op emails, slecht bereikbaar is per telefoon 
en dat de dienstverlening onvoldoende is. Als samenwer
king tussen inwoners en gemeente het doel is, moet ook de 
gemeente bereikbaar en toegankelijk zijn. Daarom wil VVD 
Cranendonck dat er in de agenda van het college en in die 
van de ambtelijke organisatie tijd is om gesprekken met onze 
inwoners en ondernemers te voeren. Zo wordt de gemeente 
toegankelijker, is er meer voeling met inwoners en zal ook 
burgerparticipatie op een hoger niveau komen.  •

“Regels aanpassen 
om goed samen te 

werken met 
inwoners.”
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“Wij willen de eigenheid van Dorplein 
behouden en toerisme stimuleren.” 

 DIC
Het Duurzaam Industriepark 
Cranendonck (DIC) is helaas 
niet doorgegaan, maar wat ons 
betreft zijn de plannen nog niet 
volledig van tafel. We gaan graag 
het gesprek aan met Nyrstar 
om te komen tot een duurzame 
ontwikkeling van de terreinen 
rondom de zinkfabriek. Het 
huidige industrieterrein is bijna 
vol en er zal uiteindelijk toch 
gezocht moeten worden naar een 
nieuwe locatie. Bedrijven kunnen 
zich dan opnieuw melden, met als 
doel het realiseren van een hoog
waardig industriepark zou kunnen 
ontstaan, waar ook ruimte is voor 
lokale ondernemers.

Wij willen de komende vier jaar samen met onze inwoners 
kijken naar wat nodig en belangrijk is. De volgende zaken 
verdienen wat ons betreft de aandacht in Dorplein.

DORPLEIN

 Basisvoorzieningen 
De Dorpleiners zijn al jaren bezig 
met een discussie over gemeen
schapsvoorzieningen zoals het 
gemeenschapshuis, de huiskamer 
en het onderwijs. Laten we pro
beren in oplossingen te denken, 
naar alternatieven kijken en elkaar 
ruimte te gunnen. Anders gebeurt 
er niets.
De laatste jaren is er veel gebeurd 
en op touw gezet, maar het 
gesprek over welke basisvoorzie
ningen voor Dorplein beschikbaar 
moeten blijven,  en welke samen 
met andere dorpskernen opgepakt 
kunnen worden  moet sneller 
gevoerd worden. Hierin heeft 
de gemeente een faciliterende 
taak. VVD Cranendonck geeft 
Dorplein de ruimte.

 Woningbouw in 
Budel-Dorplein
In BudelDorplein moet er ruimte 
komen voor woningbouw. Het 
dorp heeft dit nodig. Wij geloven 
in de kracht van dit unieke dorp 
en denken dat nieuwe woningen 

goed zijn voor de leefbaarheid in 
het dorp en voor de basisschool 
in het bijzonder. We zien in 
oudDorplein verschillende straten 
waar nog gebouwd kan worden, 
maar ook in nieuw Dorplein is  
er nog ruimte om te bouwen. 
Laat Dorplein weer opbloeien! 
Wij zetten hier op in.

 Historisch  
dorpstoerisme Dorplein
BudelDorplein vormt een 
 bijzonder geheel van natuur, 
industrie en unieke bouwstijlen. 
Het dorp beschikt over twaalf 
rijksmonumenten. Dit heeft 
ertoe geleid dat Dorplein in 2011 
is uitgeroepen tot beschermd 
dorpsgezicht. Door de rijke 
historie is het aantal toeristen sterk 
toegenomen. De lokale VVD 
benadrukt de wens en behoefte 
om de eigenheid van Dorplein te 
behouden, toerisme te stimuleren 
en historische monumenten te 
beschermen.  •
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Plek op de lijst:  4

Beroep: Verantwoordelijke Autoriteit Publiek  

Gereguleerde Dienst Galileo  

Woonplaats: Maarheeze

Eigenschappen: Betrokken, energiek, enthousiast,  

resultaatgericht, vasthoudend

Guilty pleasure: Genieten van het tv-programma ‘Ik vertrek’

Expertises:  Economie en innovatie

  Mobiliteit en verkeer

  Ruimtelijke ordening

  Duurzaamheid en energietransitie

  Bestuur, organisatie en financiën 

“Samen bouwen aan een nog mooier  
Cranendonck met perspectief voor iedereen.”

 Brigide Kisters

Door het aangaan van het gesprek en door het stimuleren van het eigen initiatief van inwoners 

en ondernemers van Maarheeze en de andere kernen van onze gemeente span ik mij samen 

met hen in voor een nog mooier en aantrekkelijker Cranendonck waar het goed werken,  

wonen en recreëren is. Kortom, een Cranendonck met een passend voorzieningenniveau  

voor  iedereen, van jong tot oud.

Plek op de lijst:  3
Beroep: Sociaal ondernemer  
Woonplaats: Budel-Dorplein
Eigenschappen: Recht door zee, mensenmens, creatief, probleemoplosserGuilty pleasure: Hard meezingen met 60’s&70’s-muziek tijdens  toeren  

in een oude cabrio 

Expertises:  Werk en recht
  Circulaire economie
  Sociaal domein
  Tekst en taal
  Arbeidsrecht

“Samenwerken voor onze leefgemeenschap  en verbeteren van de band tussen  
gemeente en inwoners.”

 Marina Liebregts

Als raadslid zet ik mij in voor een prettig, leefbaar en veilig Cranendonck. Ik maak me sterk voor het behoud van ‘onze’ dorpskern Budel-Dorplein. Burger participatie is voor mij een groot goed waarmee ik actief aan de slag ga voor onze inwoners. Mijn motto hierbij is: ‘een goed idee, voor het voetlicht ermee!’



22

VOOR ONDERNEMERS EN 

DE LOKALE ECONOMIE: 

Cranendonck heeft haar  positie 

binnen Keyport versterkt 

 waardoor lokale ondernemers een 

sterkere regionale positie  

kunnen innemen

Wat hebben 
we voor elkaar 
gekregen?

Vier jaar VVD Cranendonck 

VOOR  
VERENIGINGEN: het is tegenwoordig mogelijk om langjarige  verenigingssubsidies aan te vragen, wat  verenigingen rust geeft in de  financiële positie en minder  administratie oplevert

VOOR ONZE INWONERS DIE  
EEN EIGEN WONING WILLEN  

IN CRANENDONCK: 
 het college van B&W is opgeroepen om 

 afspraken te maken met projectontwikkelaars 

om eigen inwoners voorrang te geven de aankoop 

van een woning bij nieuwbouwprojecten

22
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VOOR ONZE  

WONINGZOEKENDEN: 

als je huizen wilt bouwen  

heb je grond nodig. VVD 

 Cranendonck heeft het college 

opgeroepen tot het aankopen 

van grond. Daarvoor is tegen-

woordig 2 miljoen Euro per 

jaar beschikbaar. Daarnaast is 

de opdracht gegeven aan het 

college van B&W om in Budel 

een woninguitbreidingslocatie 

(nieuwe wijk) te realiseren

VOOR SPORT
PARKEN EN DE 
VERENIGINGEN  

DIE DAAR 
GEBRUIK VAN 

MAKEN: 
vele knelpunten zijn opgelost na een oproep door VVD  Cranendonck aan het college van 
B&W (dat neemt 

 overigens niet weg dat er nog veel te doen is)

VOOR ONZE  
VEILIGHEID: 

VVD Cranendonck  
heeft het college van 
B&W op geroepen om 

voor meer middelen voor 
veiligheid te  verzoeken 
in Den Haag  vanwege 

de  situatie rondom het 
AZC. Dat is gelukt

VOOR ONZE  SPORTVOORZIENINGEN:er is ook een reserve aangelegd voor 
onze sportvoorzieningen. Er komt nu uitzicht op nog betere sport-accommodaties in Cranendonck

VOOR ONZE  
SCHOLEN: 

er is een reserve 
aangelegd om onze 
 scholen te renove-
ren, te verbouwen 

of nieuw te bouwen. 
Deze reserve was er 
eerst niet en geeft 

perspectief op goede 
 onderwijshuisvesting

VOOR INWONERS DIE 
VERKEERS OVERLAST ERVAREN: 

we willen dat de studie van de 
 her inrichting van de Randweg Zuid en  

de  Fabrieksstraat nog in de eerste helft 
van 2022 is afgerond. En we hebben 
gevraagd om een concreet plan voor  

de aanleg van een nieuwe N611 tussen  
de snelweg A2 en N564 voor eind 2022
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  Centrumplan 
Het centrum van Schoot wordt opgeknapt. 
Enkele jaren geleden is de Grootschoterweg al 
aangepakt en nu wordt er ook doorgepakt op 
de hoek van de Grootschoterweg en de Pater 
Ullingsstraat. Als het aan VVD Cranendonck ligt, 
staan de komende bestuursperiode de volgende 
vragen centraal die een antwoord nodig hebben: 
‘Hoe kan Schoot aantrekkelijker worden?  
Wat zijn de mogelijkheden voor het 
Stationsplein?  En is het Vogelsplein  
niet toe aan een upgrade, 
nu ook de woningen 
aangepakt zijn?’

 Andere typen 
woningen 
Het dorp heeft relatief 
veel huurwoningen. Dit 
is goed, maar er dient 
een meer gezonde mix 
van woningtypen en 
bevolkingsgroepen te zijn. 
Een nieuwe wijk is dan 

ook noodzakelijk om dit te kunnen realiseren. Een 
nieuwe wijk zorgt er ook voor dat Schotenaren in 
Schoot kunnen blijven wonen. En wat ons betreft 
hoeft deze wijk niet te worden ingevuld met 30% 
sociale huur woningen, die zijn er al genoeg in de 
omgeving.

 Jong Nederland Budel-Schoot
Jong Nederland BudelSchoot is een bloeiende 
vereniging die veel doet voor de inwoners
van dit dorp (zoals het in stand houden van de 

kermis). Jong Nederland  
is op zoek naar meer ruimte 
en de gemeente moet samen 
met hen op zoek naar een 
geschikte locatie.  
Als het aan ons ligt, gaan  
we in de komende jaren de 
 verhuizing en  verplaatsing 
voor deze vereniging 
 realiseren!  
De ruimte die vrijvalt kan 
bijvoorbeeld voor woningen 
gebruikt worden.  •

SCHOOT

 “Een nieuwe 
wijk zorgt er 
ook voor dat 
Schotenaren  

op Schoot 
 kunnen  blijven 

wonen.”

24

Wij willen de komende vier jaar samen 
met onze inwoners kijken naar wat 
nodig en belangrijk is. De volgende 
zaken verdienen wat ons betreft de 
 aandacht op Schoot.
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Plek op de lijst:  13

Beroep: Vakantie specialist   

Woonplaats: Budel

Eigenschappen: Ondernemend, inventief, beslisser, toegankelijk,  

reislustig, carnaval

Guilty pleasure: Dansen, actiefilms kijken en witte chocolade eten

Expertises:  Verenigingsleven

  Ondernemers en horeca

  Leefbaarheid  

  Advies en counseling 

  Voelsprieten in de maatschappij

“Ik was er al, voor U.”

 Riks de Jong

Ik woon al ruim 44 jaar in Cranendonck, grotendeels op Schoot waar ik als Prins Carnaval van 

CV de Toeters in 2005 de mooiste tijd van mijn leven mocht ervaren. Als Cranendoncker in 

hart en nieren heb ik al meer dan 20 jaar mijn eigen reis- en adviesbureau. Mijn focus ligt op 

het MKB, de horeca en het verenigingsleven. Ik wil me inzetten op het gebied van energie-

voorziening, huisvestingsbeleid en leefbaarheid in de gemeente. Ik vind dat oplossingen door 

een meerderheid gedragen moeten zijn; anders gaat het niet werken. Ik houd er niet van als de 

spelregels tijdens de wedstrijd steeds worden aangepast, dus duidelijkheid vooraf! Wil je eens 

het gesprek aangaan, de koffie staat altijd klaar.

Plek op de lijst:  9
Studie: Geneeskunde  
Woonplaats: Budel-Schoot
Eigenschappen: Teamspeler, ambitieus, groot inlevingsvermogen  

en altijd willen bijleren 
Guilty pleasure: Uren rondneuzen op Funda en alle Disneyfilms  

terugkijken 

Expertises:  Sport
  Jeugd
  Sociale media
  Volksgezondheid

“Meedenken, meepraten en meebeslissen  voor een goede toekomst voor jong en oud  
in Cranendonck!”

 Marit van Deurzen

Al heel mijn leven woon ik in Cranendonck. Hier heb ik een goede basis kunnen  leggen voor een rijk en gezond leven, mede door de goede kwaliteit en bereikbaar-heid van faciliteiten. Ik vind het van belang dat dit ook voor de volgende generatie ook goed geregeld wordt! Zodat ook zij een rijke en gezonde basis kunnen leggen!
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Liberale visie, lokaal gezicht.

26

DUURZAAMHEID
Duurzaamheid is een thema dat ons bezighoudt, 
ook in Cranendonck. Het bepaalt onze discussies 
over oplossingen en haalbaarheid, die internationaal, 
 nationaal en regionaal gevoerd worden. 

De lokale VVD wil deze discussie vooral 
vertalen naar de gevolgen voor onze inwoners 
en ondernemers. Wij zien de verandering naar 
een duurzame wereld als een verantwoorde
lijkheid van ons allemaal. Het is belangrijk dat 
we uitgaan van het nu, want nu kunnen we de 
juiste stappen maken voor de toekomst. 

 Realisme staat voorop!
Het uitgangspunt hierbij is realisme: wat is 
haalbaar en betaalbaar? We willen namelijk op 
een prettige manier, bij voorkeur zonder extra 
kosten, ons leven blijven leven. 
We weten nog niet wat de verduurzaming 
precies betekent en inhoudt. We volgen de 

ontwikkelingen op de voet en waar mogelijk 
maken we deze leidend wanneer ze passen bij 
Cranendonck. Een duurzame toekomst bete
kent namelijk ook dat we op maatschappelijk, 
economisch en financieel gebied de juiste 
beslissingen nemen.

Wij stimuleren innovaties die duurzaamheid en 
circulariteit bevorderen. Nieuw of verbouw
initiatieven realiseren we in Cranendonck langs 
de meetlat van duurzaamheid. Hoewel dit 
inspanning vergt, moeten besluiten genomen 
worden op basis van het realistische standpunt 
dat resultaten meetbaar en voor de lange 
termijn zinvol zijn. 



2727

 We stimuleren 
innovaties die 
duurzaamheid 
en circulariteit 
bevorderen 

 We bouwen  
duurzaam 

 We meten de 
resultaten en 
ondersteunen  
concrete 
 oplossingen 

 We zijn lerend, 
als beslissingen 
uit het verleden 
anders moeten, 
regelen we dat 

 We zorgen voor 
de betaalbaarheid 
van duurzaamheid 
voor inwoners en 
ondernemers en 
leveren maatwerk

 Dynamisch proces 
Duurzaamheidsdoelstellingen zijn vaak ongrijpbaar ambitieus. Daarom 
moeten deze versterkt worden met concrete oplossingen. Als er gaande
weg het proces andere mogelijkheden voorhanden zijn die beter, slim
mer of goedkoper zijn, kan en moet er afgeweken worden van  eerdere 
inzichten en besluiten. We werken efficiënt en realiseren samen; met 
inwoners, collegagemeenten en ondernemers. We  conformeren ons 
aan de afspraken gemaakt met en voor regionale akkoorden als de 
Regionale Energie Strategie (RES). 

Op het gebied van windmolens is VVD Cranendonck duidelijk: voor 
windmolens is in Cranendonck simpelweg geen ruimte.

 Betaalbaarheid
Iedereen is zich bewust van de noodzaak om te verduurzamen. Toch 
dient bij het uitvoeren van plannen voortdurend getoetst worden wat 
de gevolgen zijn voor de Cranendonckers. Met name de gevolgen voor 
ons inkomen en de bedrijfszekerheid en ondernemerskracht van onze 
ondernemers.

 Lokale zorgen
In Cranendonck zijn de afgelopen periode belangrijke beslissingen 
genomen richting duurzaamheid. Zo is er een warmtevisie ontwikkeld. 
Hierin staan zaken als het ontkoppelen van aardgas in bepaalde woon
wijken. Vooral voor particuliere huizenbezitters levert dit veel vragen 
en soms zelfs zorgen op. Het moet wel betaalbaar blijven. Wij waken 
ervoor dat inwoners niet met kosten geconfronteerd worden die ze niet 
kunnen betalen. 

In Cranendonck zorgen we voor andere oplossingen in samenspraak 
met onze regionale partners. Op het gebied van zonnepanelen zijn wij 
van mening dat we daken van huizen en bedrijfsgebouwen verkiezen 
boven (landbouw)gronden.

Besluiten mogen breed en voor iedereen geldend ingestoken worden, 
maar om knellende situaties op te lossen moet individueel maatwerk 
de norm zijn. Een goede communicatie en samenwerking met onze 
inwoners vergemakkelijkt het gezamenlijk verantwoordelijkheid nemen  
voor een duurzame toekomst.  •

 ACTIE
PUNTEN:

“Op het gebied van 
 windmolens is  VVD  

Cranendonck duidelijk:  
voor windmolens is in  

Cranendonck simpelweg 
geen ruimte.”
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Plek op de lijst:  8

Beroep: Programmamanager Ondernemersvereniging voor  

Technologie in Landbouw 

Woonplaats: Soerendonk

Eigenschappen: Verbinden van mensen en zorgdragen voor de toekomst 

van de volgende generaties

Guilty pleasure: Een zak snoep in één keer leeg eten (en achteraf spijt 

hebben)

Expertises:  Landbouw & voedselproductie 

 
 Technologische ontwikkeling & innovatie

 
 Economie 

 
 Duurzaamheid

 
 Bestuur en politiek (9 jaar gemeenteraadswerk)

“Participeren en elkaar (willen) horen  

is de basis voor gezamenlijk resultaat.” 

 Marcel van Haren

Soerendonk is een hechte gemeenschap waar lokaal veel wordt geregeld met en voor de 

inwoners. Een mooi voorbeeld van actieve burgerparticipatie die ik graag wil vasthouden 

en versterken. De samenleving zijn we allemaal samen, en die stem doet ertoe, ook in het 

gemeentehuis. Dat is waar ik voor sta.

Plek op de lijst:  7

Beroep: Producent en host van (bier-)proeverijen en  

Pubquizzen/coach bij Bron- en Contact Onderzoek

Woonplaats: Maarheeze

Eigenschappen: Gedreven, verbinder, empathisch, analytisch,  

eerlijk en trouw 

Guilty pleasure: Zingen van Hazes-liedjes, op Facebook kijken

Expertises:  Horeca en toerisme

  Detailhandel

  Verenigingsleven

  Financiën

  Veiligheid 

 Huub Borg

Ik wil me inzetten voor een gezond vestigingsbeleid voor ondernemers zodat zij in vrijheid 

kunnen ondernemen. Leefbaarheid (en veiligheid) in onze dorpen is belangrijk, ik leg hierbij 

focus op een bloeiend verenigingsleven en een maatschappelijke verbinding van bedrijven met 

de gemeenschap. Cranendonck is een prachtige gemeente met stuk voor stuk fijne woonkernen 

waar de inwoners goed kunnen wonen en leven. Hieraan draag ik graag mijn steentje bij.

“Maatschappelijk ondernemen kan alleen  
in een bloeiende gemeenschap.” 
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 Arbeidsmigranten Slot Cranendonck
De camping in Soerendonk trekt veel bezoekers. 
Maar sinds de camping een nieuwe eigenaar heeft, 
krijgen we veel vragen over de toekomst van de 
camping. Inwoners zijn namelijk beducht op de 
eventuele huisvesting van arbeidsmigranten op 
de camping. Wat ons betreft is het een vakantie
camping. En dat blijft zo. Arbeidsmigranten kunnen 
op andere plekken gehuisvest worden, daarvoor 
hebben wij onlangs nieuw beleid aangenomen.  •

SOERENDONK
 Baronie van Cranendonck

We hebben op de Baronie van Cranendonck geko
zen voor een organisch proces, maar wat ons betreft 
moet er nu wel een versnelling komen. Op dit 
moment zien we te weinig gebeuren op de Baronie, 
maar zien we wel dat de panden verder verloederen. 
In de komende vier jaar willen we graag zien dat er 
iets ontstaat op deze locatie. 

 Jan Maasplein 
Het Jan Maasplein is het hart van Soerendonk, maar 
straalt dat op dit moment niet uit. We ondersteunen 
de inwoners Soerendonk in het nadenken over de 
toekomst van dit plein en komen tot ontwikkeling 
van dit dorpshart.

 Senioren in Soerendonk 
Er is op dit moment weinig ruimte voor senioren in 
Soerendonk. Daarvoor dient aandacht te komen en 
er dient gebouwd te worden. Wij nemen hiertoe het 
initiatief om dit op de agenda te krijgen.

“Ook de 
 senioren van 
Soerendonk 
moeten een 
plek hebben  

in hun dorp.”

Wij willen de komende vier jaar samen 
met onze inwoners kijken naar wat 
nodig en belangrijk is. De volgende 
zaken verdienen wat ons betreft de  
aandacht in Soerendonk.

29
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Er wordt tegenwoordig steeds meer van een gemeente gevraagd. Of het nu 
gaat om directe vragen (voor een bouwplan of een zorgvraag), het aanvragen 
van een paspoort of zaken die de gemeente in het algemeen voor haar inwo
ners verzorgt, zoals het openbare groen of goede wegen. Dit is niet altijd even 
efficiënt waardoor de kwaliteit van de service of dienst in het geding komt.

 Samenwerkings verbanden in de regio
De gemeente Cranendonck werkt veel samen in de regio. Zo’n 20% van de 
gemeentelijke begro ting wordt besteed binnen samenwerkingsverbanden. Het 
meest in het oog springende samenwerkingsverband is de A2samenwerking. 

Gemeentelijke herindeling; een onderwerp dat 
voor veel inwoners van Cranendonck ongrijpbaar 
is. De discussie rondom de  herindeling loopt al 
lang en deze is niet ontstaan uit luxe. De opvatting 
dat we ons straks moeten laten ‘(be)sturen door  
de buren’ geeft weerstand. De  meerwaarde van 
 herindelen moet klip en klaar zijn, maar 
 vooralsnog roept het veel  vraagtekens op.

HERINDELING
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 We beantwoorden de 
vraag: ‘Wat hebben 
de inwoners van 
Cranendonck aan  
een herindeling?’

 We knokken voor  
het behoud van de 
eigenheid van de 
dorpen

Hierin werken drie gemeentes (Cranendonck, 
HeezeLeende en Valkenswaard) intensief samen 
om verschillende taken uit te voeren, zoals 
 belastingheffing, sociale uitkeringsadministratie,  
ICT en personele zaken. 
De vraag die de komende jaren voorligt is simpel: 
is deze samenwerking voldoende of moet er een 
volgende stap gezet worden richting een bestuurlijke 
fusie van deze drie gemeenten?

 Belang van de inwoners
Uw lokale VVD benadert een gemeentelijke her
indeling vanuit de vraag: ‘Herindeling, wat hebben 
onze inwoners eraan?’ En wat heeft een inwoner van 
Cranendonck nodig van de gemeente? Uiteraard is 
je paspoort, bouwplan of zorgvraag belangrijk. Maar 
belangrijker is wat de gemeente doet voor een goede 
leefomgeving, het behoud van het karakter en de 
eigenheid van een dorpskern of het verzorgen van 
goede sportvoorzieningen. Wat gebeurt daarmee als 
we van de ene op de andere dag een grote gemeente 
worden die van zes naar dertien kernen groeit, 
en meer dan 65.000 inwoners heeft in plaats van 
21.500?

 Garantie dat  kernen en 
 voor zieningen behouden blijven
Het is belangrijk dat de  kwaliteit van de gemeen
telijke dienstverlening goed is, maar VVD 
Cranendonck wil voorkomen dat de gemeente te 
ver van  inwoners af komt te staan. Voordat er een 
volgende stap in de herindeling en samenwerking 
gezet wordt, moet de balans goed zijn en willen wij 
de garantie dat al onze  voorzieningen in de dorpen 
behouden blijven.

 Gelijkheid tussen gemeenten
VVD Cranendonck heeft dit standpunt ook vier jaar 
geleden al in haar verkiezingsprogramma opgenomen 
en dat is niet veranderd. En als extra randvoorwaarde 
stellen we dat een herindeling alleen kan plaatsvinden 
op basis van gelijkwaardigheid tussen gemeenten. Of 
maken we de keuze om zelfstandig te blijven?  •

“Voordat er een 
volgende stap in 

de  herindeling en 
samenwerking 

wordt gezet,  
moet de balans 

goed zijn.  
Wij willen de 
garantie dat  

al onze 
 voor zieningen  
in de dorpen 

behouden blijven.”

31
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PUNTEN:



3232

“ 
Er moeten zo min mogelijk regels zijn, want 
die staan ondernemers alleen maar in de weg. 
Wij willen lage lokale ondernemerslasten. 
Ondernemers moeten binnen de gemeente een 
luisterend oor en een partner vinden.

Wethouder Marcel Lemmen:

“Iedere dag 
bewust van  
de impact die  
je hebt”

32
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In mei 2018 werd je 
 wethouder, hoe is dat 
 bevallen?
“Ik was voor de meeste Cranen-

donckers onbekend. Ik was ook in 

de  politiek een echte nieuwkomer 

en ineens word je wethouder. In 

het bedrijfsleven had ik al wel veel 

 ervaring met gemeenten omdat ik 

veel opdrachten voor hen deed, maar 

werken in het gemeentebestuur is 

heel iets anders. Het eerste jaar was 

vooral zoeken. Wat doe je met alle 

meningen? Maar vooral: hoe beoordeel 

je vragen en problemen vanuit het 

perspectief van inhoud, wetgeving en 

vanuit maatschappelijk oogpunt? Ik 

was me snel bewust dat een wet-

houder door zijn handelen impact 

heeft op alles, en het belangrijkste: op 

het leven van onze inwoners. En dat 

realiseer ik me iedere dag, bij alles wat 

ik doe. Nu, na vier jaar, kan ik zeggen 

dat ik net ingewerkt ben. Het is hard 

werken, het is veel werken, maar de 

dingen die ik mag doen voor inwoners, 

de gesprekken met hen, geven me 

energie en de wil om door te gaan.”

Wat vind je moeilijk?
“Oh jee, dit vraagt om een ontboeze-

ming. Ik ben behoorlijk eigenwijs en 

ongeduldig. Ik zie vaak al snel waar 

het naartoe gaat. Maar als bestuurder 

moet je op je handen  blijven zitten, 

zeker in het  sociaal-maatschappelijk 

domein waarin ik acteer. Het domein 

Het sociaal en maatschappelijk domein had de  afgelopen jaren in  Cranendonck 

veel aandacht. Er waren financiële zorgen,  burgerparticipatie kreeg een 

nieuwe impuls en de corona pandemie maakte duidelijk dat gemeenschapszin 

en ondersteunen de  voorzieningen belangrijker waren dan ooit.  

Marcel Lemmen (50, Budel), de nummer 5 op de  VVD-lijst, is sinds mei 2018 

wethouder sociaal en  maatschappelijk domein, onderwijs en sport. Wij stelden 

hem vijf verhelderende vragen. 

waar zelfwerkzaamheid en burger-

participatie belangrijke uitgangs-

punten zijn. Ik doe juist graag mee.  

Dat is soms lastig.”

Waar krijg je energie van?
“Ik houd van complexe vragen, 

oplossingen zoeken voor problemen 

die niet voor de hand liggen. Maar wel 

graag samen met inwoners, de ambte-

naren, professionals, gewoon iedereen 

die betrokken wil zijn… ik weet 

namelijk ook niet alles.  Creativiteit, 

onverwachte wendingen en kwets-

baarheid zijn voor mij onderdeel van 

dit proces. Hierin vind ik mijn energie, 

ik zal doorgaan totdat de oplossing 

gevonden is.”

Noem eens een onderwerp 
waar je wakker van ligt?
“Mensen die mij kennen weten dat 

ik niet snel wakker lig. Maar als 

dat gebeurt, gaat het om situaties 

waarbij ik vrij direct betrokken ben 

bij  problemen in de zorg (doordat ik 

persoonlijk benaderd word door zeer 

verontruste betrokkenen; en dan is er 

echt iets aan de hand). Zoals bijvoor-

beeld in een situatie waarbij een kind 

niet direct geholpen kan worden, 

terwijl er letterlijk sprake is van leven 

en dood. Ik wil dan iets doen, terwijl 

ik weet dat dit waarschijnlijk alleen 

verstorend is voor het werk van de 

betrokken professionals. Mijn rol moet 

ondersteunend zijn aan het zorgteam. 

Indien nodig onderhoud ik contact 

met de bezorgde betrokkenen.”

Wat wil je graag doen  
voor Cranendonck?
“Ik heb een hele lijst aan ambities. 

Zaken die ik de afgelopen periode 

heb aangezet, maar nog niet heb 

afgerond. Maar vooropgesteld: het 

gaat niet om mij, maar om de Cranen-

donckers. Als ik de keuze heb, heb 

ik drie onderwerpen die me bezig-

houden. 

Allereerst het sociale domein en de 

zorg. De afgelopen periode stond voor 

een belangrijk deel in het teken van 

de basis op orde brengen om ruimte 

te geven voor wat ik zie als ‘zorg met 

menselijke maat’. Extra urgent door 

de coronatijd waarin we nu leven. Dit 

zou ik verder willen brengen voor alle 

 Cranen donckers. 

Daarnaast is het realiseren van een 

toekomstbestendige sport cultuur met 

bijhorende voorzieningen: een droom 

van velen in Cranendonck. Daar zijn 

we al heel ver mee, maar dit kon 

helaas in deze periode niet afgerond 

worden. 

En tot slot vitale, leefbare dorpen 

met betrokken inwoners die mede 

zorgdragen voor goede speel- en 

ontmoetingsplekken, maatschap-

pelijke voorzieningen, onderwijs en 

 gemeenschapshuizen.”  •

Vijf vragen aan  
Marcel Lemmen
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AZC

 Wij houden vast aan 
ons standpunt om NIET 
in te stemmen met de 
 bestemmingsplanwijziging

We zetten alles op alles om 
het AZC eerder dan 1 juli 
2024 te sluiten

 We blijven werken aan de  aansluiting 
van onderwijs op het  bedrijfsleven

 We verminderen de ondernemers-
lasten en  verlagen de regeldruk

 We creëren ruimte voor nieuwe 
 bedrijventerreinen

Onderwijs  
en economie

Wonen

 Bouwen, bouwen, bouwen

 We bouwen voor jongeren en 
 senioren teneinde  doorstroming  
te bevorderen

 We geven eigen  inwoners voorrang 
om  in  Cranendonck te kunnen 
 blijven wonen

 We vertalen  landelijke plannen  
naar lokaal initiatief

Steun ons, 
word lid!
De betrokkenheid en steun van 
onze lokale leden is van onschat-
bare waarde. Samen streven we 
naar een liberaler  Cranendonck, 
waarin we elkaars vrijheid 
 respecteren,  verantwoordelijk  
zijn voor elkaar en de helpende 
hand uitsteken.
 
Steun ons door lid te worden van 
de de VVD Cranendonck. Dat kan  
al vanaf € 25,- per jaar. 
 
Mail naar info@vvdcranendonck.nl.  
Wij nemen dan contact met je op. 
Direct lid worden kan ook via  
www.vvd.nl/word-lid.
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 We informeren  inwoners die 
 participeren wat  
men kan en mag verwachten van 
burger participatie

 We geven  inwoners hulpmiddelen 
om goed aan de slag te gaan met 
 burgerparticipatie 

Burger participatie

 We passen gemeentelijke regels 
aan die goede burger participatie  
in de weg staan

 We creëren een bereikbare 
en dienstbare gemeentelijke 
 organisatie van en voor onze 
 inwoners

 We stimuleren  innovaties die 
 duurzaamheid  bevorderen

 We bouwen duurzaam

 We meten de  resultaten en 
 ondersteunen  concrete oplossingen

 We zijn lerend, als beslissingen uit 
het verleden anders moeten,  
regelen we dat

 We zorgen voor de betaalbaarheid 
van duurzaamheid voor inwoners en 
 onder nemers en leveren maatwerk

Duur-
zaamheid

 We beantwoorden de vraag: 
‘Wat hebben de inwoners 
van  Cranendonck aan een  
herindeling?’

 We knokken voor het 
behoud van de  eigenheid 

van de dorpen

Herindeling
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DOE MEE 
met onze campagne!

VOLG ONS OP ONZE SOCIALS, 
DEEL EN LIKE ONZE BERICHTEN!

 info@vvdcranendonck.nl   •   www.vvdcranendonck.nl 

Vertel 10 mensen uit jouw omgeving (4 vrienden, 4 collega’s, 
2 familieleden) dat jij lokaal VVD stemt en waarom.

72% stemt naar aanleiding van advies van iemand die ze vertrouwen.




